
Bestyrelsesmøde d. 30. maj 2022 
Tilstede. Vicky, Annette, Søren, Erika, Sigurd 
 
Nyt bestyrelsesmedlem 
Der blev sagt Velkommen til Erika da Joan måtte trække sig som suppleant.      
 
Bankkort. 
Sigurd har modtaget nyt bankkort.  
 
Evaluering på aften med Skadedyr og vinsmagning 
Lidt ærligt der ikke var flere deltagere ellers rigtig fint foredrag fra  
pest-away omkring skadedyr. Lækker taps og vinsmagning fra AH vine.  
 
Evaluering på årsarrangement. 
Rigtig hyggeligt angement for bestyrelse på villa dining.  
 
Nye P. Pladser 
Nye parkeringspladser på skråning ved legepladsen er sat igang 
 
Gæsteparkering. 
Der blev vendt parkerings til fælles hus da der har været en episode med at der er blevet parkeret 
i anden afdeling. Der skal selvfølgelig parkeres i egen afdeling som man lejer fælleshuset i  
 
Årsregnskab. 
Drift af selskabslokale blev drøftet.  
Da den årlige drift synes meget høj.  
Der kiggers i tidligere regnskaber. Om det har ændret sig over tid.  
Men lokalet blev sat i stand sidste år. Muligvis derfor. Den årlige drift er så høj i regnskabet året.  
 
Beboermøde. 
Der undersøges om Heidi vil være behjælpelig med gennemgå regnskabet. Der spørges ind til 
hvilke datoer hun har mulighed for at deltage.  
Vicky undersøger om hun kan finde en diagent udefra. 
 
3.   Nyt fra Almenbo. 
Evaluering af repræsentantskabsmøde d. 19. maj. 
Rigtig fint møde alle bestyrelsesmedlemmerne fra organisationsbestyrelsen blev genvalgt.  
Stort Tillykke til dem alle. 
Referat kan læses på Almenbo’s hjemmeside  
 
Repræsentantskabsmøde i Århus Bolig. 
Afholdes hos AAB onsdag. D. 1. juni.  
 
Ny formand i BL 
5 kreds har en repræsentant der stiller op. 



  
4.  Evt./Næste møde. 
Der kommet en klage over en beboer der holder 4 stk. hunde. 
Der står i husordensreglementet at der kun må holdes 2 stk. husdyr  
 
Næste møde mandag d. 27. juni  


